
FIZKULTURA
Telovadna akademija v Ormožu

V soboto 18. decembra ob 20. uri je
priredilo Telovadno društvo Onnož te-
lovadno akademijo kot prvo v ok.raju
v tej sezoni. Ker v Onnožu že dalje
časa ni bilo nikake fizkulturne prire-
ditve razen zabavmh, je bilo pričako-
vati, da bo dvorana polno zasedena.
Vendar se je zgodilo drugače: fizkul-
turni prireditvi j« prisostvovalo koma)
250—300 ljudi. "Pri tem je potrebno ome-
niti nezanimanje učiteljstva za kultur-
no prireditev domačinov in svojih otroki
saj sta bila od vseh zastopana reci in
pišj samo dva. Potam lahko razumemo,
da ima djuštvo težave, ki bi lahko od-
padle, če bi vzgojitelji pokazali nekaj
več zanimanja, razumevanja in sodelo-
vanja.

Malo si oglejmo spored. Po uvodni
besedi &o bili najprej podeljeni dose-
ženi fizkulturni znaki, katerih je bilo
vsekakor premaJo. Da je bil dosežen
6amo en mladinski znak, Je prav ža-
lostna slika ljudi, ki so za znak odgo-
vornj kakor tudj mladtnske organizaci-
je, ki je na tem polju premalo aktivna.
Nadalje so se vrstili oddelki od pod-
mladka do članstva. Težina vaj je od-
govarjala oddelkom, le praške vaje, kl
so jih izvajale članice, so bile še ne-
koliko pretežke. Prav tako je bila malo
površjio izvedena vaja šestorice članov,
ki je bila precej težka in je ugajala.
Isto bi tudi veljalo za izvedbo proste
vaje mladink, ki je tudl ugajala. Vsem.il
temu je manjkalo preciznostl v izvaja-
nju, pogledi, mladinkam še skladnosti,
potem šele bi občutili pravi efekt in
ugodje, ki ga tako lepo sestavljena va-
ja lahko nudi. To naj upoštevajo člani
in mladlTike, ki so izbrani za akrajno
akadeinijo. Nadadje naj omenimo va-
je s puškami mladincev iz predvojaške
vzgoje. Ti so se izicazali kot prvič na-
stopajoči res marljivi mladdnci. Njiho-
ve energične kretnje iaa odločnost so
bile za vaje značilne, kar so zedo do-
bro izvedli. Videli smo tudi nekaj do-
brih orodnih telovadcev, ki bi prav
lahko nastopaJi tudi na tekmah, ker so
za to pokazali dovolj znanja. Od vseh
je pokazal največ elegance in lahkotno-
sti tov. Jakec Vaupotič, kar mu je po-
trdila navdušena publika z velikim
aplavzom.

Omenlli bj še samo, da se je pri neka-

terih vajah pokazala premalo skrbno iz-
braha glasba, ki ima velik vpliv na ce-
loten vtis in efekt vaje, kot na telo-
vadca samega. Zato priporočamo dru-
štvom, ki se pripravljajo na akademije,
da 6i najprej izberejo glasbo in po njej
sestavljdjo vaje. Tako bo vaja dosegla
skladnost, pravo ceioto, da ne bo zara-
di glasbe nepotrebnih odmorov. ki jih
največkrat stil oziroma poezija gibov
prav nič ne potrebuje.

Tako nam je akademija pokazala trud
in delo nastopajočih, posebno še vod-
nikov, ki zaslužijo vso pohvalo. Stevi-
lo 105 nastopajočih je za Onnož p o
hvalno. 2elimo le, da bi pri tej agilno-
sti ostali še vnaprej, ker je program
fizkulturnega dela v tekočem letu še
velik in po-trebuje prav taiko delavnoet,
kot so jo tokrat pokazali Ormožanci.


